



LED PANEL IP

Le LED PANEL IP est comme son nom l'indique un panneau composé de 35 LED de 3 w avec RGB par LED, ce procédé permet d'obtenir un mélange de couleur optimum avec un rendu exceptionnel. De plus le système RGB par LED réduit au maximum l'effet "arc en ciel" constaté sur de nombreux éclairage à LED de ce type. Le LED PANEL IP est conçu pour une utilisation extérieure, permettant ainsi l'éclairage de monuments, de statues ou de sculptures, en effet l'utilisation de la LED émet peu de chaleur et peu d'UV ce qui est idéal pour les œuvres d'art.

LED PANEL IP is an energy saving panel, RGB LED based, incorporating 35 x 3W LED. It offers full colour mixing LED illuminations for applications such as monuments, statues, sculptures. The LED technology implies low UV emission and the reduction of heat. This is really ideal for all works of art. Moreover, using LED PANEL IP RGB system removes the rainbow effect you can see on other LED applications. Due to the waterproof nature of LED PANEL IP, it can be applied outdoors.



Technical specifications LED PANEL IP

LED type	35 x 3 W LED - RGB (50 000 h)
Colour	RGB system - 16 millions of colours
Manual mode	Master/Slave
DMX	6 DMX channels
IP rate	IP 65
Beam angle	45 °
Consumption	125 Watts
Dimensions (L x l x P)	410 x 170 x 350 mm
Weight	7,5 kg
Additional product	C 512 J / AC 120



LED PANEL

Le LED PANEL est un panneau à LED à faisceau large. Sa puissance lumineuse en fait un projecteur multi-usage. Les LED en RGB ont un potentiel quasiment infini de couleurs (1,6 millions de couleurs). Le châssis métallique est signe de robustesse et la lyre étrier permet une utilisation simplifiée aussi bien en plafond qu'en sol. La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas et qui n'ont aucune émission d'UV. De plus la consommation électrique est extrêmement réduite. A l'utilisation le LED PANEL vous permettra de faire des mises en couleur, de l'éclairage d'ambiance ou de l'éclairage de scène.

LED PANEL is a large and powerful multipurpose beam panel. The LED PANEL projector provides a very high brightness. The RGB LED system has 1.6 million colour effects possibilities. The metal in essential mechanical parts provides a very good all around quality for this product. Easy to use handling brackets are both for a roof and a ground handling. The use of LED technology prevents from an exceeding temperature of the units, very low electrical consumption and no UV emissions. LED PANEL is a great product for ambient light, background or stage lightings.

Technical Specifications LED PANEL

LED	Total 54 LED 1 Watt
Built in programs	4 built in programs
Consumption	54 Watts
Manual mode	Sound activation- Master/Slave built in programs
Beam Angle	39° Large Beam
DMX	6 DMX channels
RGB System	18 Red LED , 18 Green LED , 18 Blue LED
Dimensions (L x l x P)	280 x 200 x 105 mm
Weight	4,58 kg



Imported in the Benelux by Pro Audio Trade bvba